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PROTOKÓŁ Nr 15/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 29 sierpnia 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  - nieobecny: M. Mnich  
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Ocena stanu przygotowania szkół do rozpoczęcie nowego roku szkolnego 
2011/2012. 

2. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
 3.   Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół  
z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 2 
 
 Członkowie Komisji spotkali się z dyrektorami szkół na terenie ich placówek, 
obserwowała stan przygotowań do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
 
1. Gogolewo i Borzęcino 
 
Wg słów pani dyrektor Iwony Warkockiej szkoły są dobrze przygotowane. W czasie wakacji 
nie było większych remontów, jedynie prace kosmetyczne. Kadra pedagogiczna zatrudniona 
zgodnie z przepisami prawa oświatowego. Niewyjaśnione jeszcze zatrudnienie ks. J. Śliża – 
brak misji katechetycznej. Szkoła będzie wdrażać E-dziennik, zakupiono więc niezbędny 
sprzęt. Komisja była szczególnie zainteresowana liczbą uczniów w klasach i sprawą dowozu. 
Stwierdzamy, że zmiana obwodów nie spowodowała zwiększenia liczby uczniów ani w 
Gogolewie, ani w Borzęcinie. Klasy wciąż nieliczne. Spora grupa dzieci odeszła do innych 
szkół, poza gminę, tak jak deklarowali wcześniej rodzice. Pani dyrektor I. Warkocka skarżyła 
się na brak współpracy przy uzgodnieniu dowozów z dyrekcją Sz.P. w Dębnicy Kaszubskiej - 
– mimo kilkukrotnych monitów, nie mogła zastać dyrekcji szkoły, wobec czego sama ułożyła 
już u siebie plan lekcji, nie czekając dłużej na porozumienie ze szkołą w Dębnicy 
Kaszubskiej. 
 
2. Motarzyno 
 
Dyrektor Gabriel Konkel zaniepokojony jest opóźnieniami przy budowie sali gimnastycznej. 
Jednak z rozmowy wynika, że jest to wynikiem bardzo dobrego nadzoru budowlanego ze 
strony gminy, która nie pozwala na jakiekolwiek uchybienia firmie, która buduje.  
Komisja zauważa, że do rozpoczęcia roku szkolnego 3 dni, a w szkole w dalszym ciągu trwa 
remont i to w korytarzach (posadzka). Dyrektor G. Konkel zapewnił, że nie będzie to miało 
żadnego wpływu na bezpieczeństwo dzieci, a opóźnienia spowodowane są czynnikiem 
atmosferycznym (zimno, mokro) i wylewka nie schnie w takim tempie, jak zakładano.  
Nie ukończono również modernizacji systemu ogrzewania w szkole, co jest bardzo 
niepokojące zważywszy na warunki atmosferyczne i konieczność szybszego, być może 
opalania budynków. Do tej pory nie ma pieca, nie przebudowano systemu kominowego, nie 
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ma konkretnych decyzji co do opału (drzewo), jego składowania, zakupu – w czyjej to będzie 
gestii? 
Nie ma natomiast żadnych problemów z organizacją dowozu, kadrą nauczycielską, 
administracyjną i obsługi. 
 
3. Szkoła Podstawowa im. T. Kościuszki w Dębnicy Kaszubskiej 
 
We wszystkich budynkach szkoły trwa remont, co stwarza obawy o terminowe rozpoczęcie 
roku szkolnego. Pani dyrektor Agnieszka Machalewska zapewnia, że główny budynek przy 
ul. Zjednoczenia i budynek „B” przy gimnazjum na pewno będą mogły przyjąć uczniów w 
dniu 1 września. Nie będzie to możliwe w sali gimnastycznej i gabinetach przy niej. Będą 
wyłączane w trakcie zajęć na okres około 2 tygodni. Powstaje pytanie, gdzie wtedy będą 
odbywały się lekcje? Komisja poprosiła o otwarcie sali gimnastycznej. Niestety okazało się, 
że nie ma kluczy. Komisja obejrzała odnowione sale lekcyjne, wysłuchała uwag nauczycieli, 
którzy przygotowywali sale do rozpoczęcia zajęć. 
Radna I. Tabaka zapytała p. dyrektor o organizację dowozów. Uzyskała odpowiedź, że 
dokładne ustalenia będą z kierowcą, który jeszcze jest na urlopie. 
Niepokój komisji budzi małozaawansowany stan remontu w kotłowniach i w dalszym ciągu 
brak sanitariatów wewnątrz budynku, które zgodnie z wielokrotnymi, wcześniejszymi 
zapowiedziami p. Wójta miały być gotowe na rozpoczęcie roku szkolnego.   
Zapytana o to p. Dyrektor odpowiedziała, że nie wybrano jeszcze firmy remontowej, która 
zajęłaby się tym. 
 
4. Gimnazjum 
 
Komisja ubolewa, że nie udało nam się porozmawiać ani z p. dyrektor, ani z zastępcą 
dyrektora, które nie znalazły czasu dla nas, mimo wcześniejszego poinformowania o naszej 
wizycie. 
W związku z tym odstąpiono od oględzin szkoły, gdyż uznano, że p. sekretarka na pewno, 
nie jest osobą, z którą chcielibyśmy rozmawiać o organizacji pracy szkoły. 
Wizytowano jedynie budynek „B:, w którym zajęcia będą miały dzieci kl I-III i grupy 
przedszkolne.  Wysłuchano uwag i zastrzeżeń nauczycielek, które przygotowywały salę na 
przyjęcie dzieci. Panie zgłaszają swoje obawy co do bezpieczeństwa dzieci w tym budynku 
wynikających zarówno z wąskich korytarzy, złego rozplanowania drzwi, jak i nieuniknionych 
kontaktów z gimnazjalistami, którzy będą zajmować część budynku. 
Komisja zwróciła uwagę na przejmujące zimno w salach, które powstały na poziomie piwnic, 
zbyt małą i zimną świetlicę, bardzo śliskie posadzki w salach dydaktycznych, przeciekający 
miejscami dach. 
Trwały prace wokół budynku szkoły – zrealizowano wcześniejsze uwagi Komisji dot. 
bezpieczeństwa dzieci. 
 
Ad 4 
 
Przewodnicząca Komisji E. Fryckowska poprosiła Zastępcę Wójta T. Bejnarowicza o 
informację, czy budynek „B” został „odebrany” przez służby do tego upoważnione (Sanepid, 
Straż Pożarną ....) i poprosiła o okazanie protokołów. 
Uzyskała odpowiedź, że jeszcze tego nie zrobiono, ale na pewno taki odbiór będzie. 
 
Ad 3 
 
Następnie członkowie Komisji opiniowali materiały na najbliższą sesję Rady Gminy: 

a) uszczegółowienia opisu granic stałych obwodów głosowania w gminie 
Dębnica Kaszubska, 
b) nadania statutu sołectwu Skarszów Górny, 
c) nadania statutu sołectwu Grabin, 
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d) nadania statutu sołectwu Krzywań, 
e) nadania statutu sołectwu Skarszów Dolny, 
f) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w 
Słupsku i do Sądu Rejonowego w Słupsku, 
g) zatwierdzenia projektu pod tytułem „Lepsza Szkoła” realizowanego w ramach 
Europejskiego Funduszu Społecznego Programu Operacyjnego Kap[itał Ludzki 
2007 – 2013, 
h) zmiany uchwały nr VIII/48/2011 z dnia 25 maja 2011 r. W sprawie ustalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gmin y Dębnica Kaszubska, 
i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2011-2021, 
j) zmian w budżecie gminy na 2011 r.. 
 
Członkowie Komisji nie wnoszą uwag do projektów uchwał. Opinie zostaną podane 
przy podejmowaniu uchwał na sesji Rady Gminy. 
 
Protokołowała: E. Fryckowska 
 
                                                                                        Przewodnicząca 
                                                                                                  Komisji Kultury i O światy 
 
                                                                                                    / -/Elżbieta Fryckowska 

 
  

 


